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 切   結   書 
Recognizance
1、 本人保證未具僑生身分且不具中華民國國籍。

I, the undersigned applicant, guarantee that I am neither an overseas Chinese student nor a R.O.C. national.

2、 本人未以「僑生回國就學及輔導辦法」申請入學中華民國國內之其他大學院校。

I have not made use of the provisions in “Rules for Overseas Students Applying to Study in Taiwan” to apply to any other universities in Taiwan.

3、 本人所提供之所有相關資料（包括學歷、護照及其他相關文件之正本及其影本）均為合法有效之文件，如有不符規定或變造之情事，經查屬實即取消入學資格，且不發給任何有關之學分證明。

All the documents I provide (including my diploma, passport, and other relevant documents) are valid. If it is discovered that I have violated any university regulation, my admission to DYU will be canceled, my student status revoked, and no transcript will be issued.

4、 本人所提供之最高學歷畢業證書（申請大學部者提出高中畢業證書、申請碩士班者提出大學畢業證書、申請博士班者提出碩士畢業證書），在畢業學校所在地國家確為合法有效取得畢業資格，且所持有之證件相當於中華民國國內之各級合法學校授予之相當學位或資格，如有不實或不符規定或變造之情事，經查屬實即取消入學資格，並註銷學籍，且不發給任何有關之學分證明或畢業證書。

5、 The highest-level diploma which I present (high school diploma for undergraduate applicants, university diploma for master program applicants, MS diploma for doctoral program applicants) is valid and has been awarded legally in the country where I graduated. My diploma is equivalent to that which is awarded by certified schools in Taiwan. Evidence of cheating, violation, or fake documentation, my admission being rejected, my student status being revoked, and no transcript or diploma being issued.

6、 本人瞭解「外國學生曾入學中華民國國內大專校院遭退學者，不得申請入學攻讀學位；違者經查證屬實，撤銷其入學資格或開除學籍。」

I understand that foreign students who have been expelled from university or college in the Republic of China are not eligible to apply for admission. Breaking this rule will result in immediate cancellation of admission or deprivation of the status as a registered student.
  六、上述所陳之任一事項同意授權貴校查證，如有不實或不符規定等情事，於入學後經查證屬實者，本人願接受貴校註銷學籍處分，絕無異議。

　　　I authorize this university to check on all of the above information. And if any of the statements mentioned above is found to be false after I enter DYU, I will accept the consequences of deprivation of my status as a DYU registered student.
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